来华留学研究生（医学）入学承诺书

Rules & Eligibility Criteria for Graduate Studies
1、研究生必须遵守中国的法律法规，遵守苏州大学的各项规章制度。

Students must abide by Chinese laws and regulations, to comply with the rules and regulations of Suzhou University. 

2、硕士研究生阶段理论课学习总学分必须≥30学分；

The total credits of the theoretical study for PG students must be more than 30 credits, including the hospital training.  

3、研究生阶段所有课程考试必须≥70分；  

All the examination scores of the curriculum during graduate studies must be more than 70.   
4、攻读研究生学位期间必须在公开刊物上发表一篇论文；

During the course of graduate studies, at least one paper must be published. 

5、达到导师和医院培养的相关要求； 
The graduate student should achieve the desired objective of research set by their mentors.   

6、研究生必须按时交纳学费，学费为40000 RMB/年，住宿费4000 RMB/年。
Students must pay the tuition on time, which is 40000 RMB/year & accommodation 4000 RMB/year. If the students can not clear the fees before the deadline, the university keeps the right of dismissing the PG studies and VISA. 

7、居留许可证每年签发一次，凭当年的交费清单续签，无故学费不交清者不再续签。     

The residence permit will be issued yearly only after the complete payment of that year’s tuition. 

8、研究生须自己承担在中国学习期间的所有费用。
PG students must bear all the fees by themselves.   

我已经认真阅读以上条款，并同意接受各项要求。

I have carefully read the above terms and agree to the requirements
Signature:

Date:

